
      Acta de la Asamblea Extraordinaria del 

    Unión Club Ceares 
 

 

35 presentes  
 

196, 310, 119, 13, 30, 130, 78, 93, 98, 140, 199, 133, 143, 135, 100, 216, 335, 350, 302, 301, 26, 

69, 315, 65, 136, 80, 217, 213, 162, 7, 445, 353, 99, 128, 35 

 

Nel CMI del Coto, a les 20:30 hores, en tercer convocatoria, el día 20 de Payares de 2018 

va reunise la Asamblea Xeneral Ordinaria de Soci@s, para tratar el siguiente orde del día:  
 

1. APARTÁU ECONÓMICU / INSTITUCIONAL 

 Situación económica  

 Cambeos na xunta directiva 

 Convocatoria d’elecciones 2019 

 Económía del fútbol base 

 Instalaciones 

 

2. APARTÁU DEPORTIVU 

 Fútbol base sala 

 Fútbol base campu 

 Primeres plantiyes 

3. SOCIAL 

 Área social 1 

 Grupu de representación 

 Reglamentu d’usu d’instalaciones 

4. SESIÓN DE CONTROL 

1 Alderique sobre lo que ta faciendo el grupu de socios nomáu informalmente como “área 

social”, propuestes de futuru y posible formalización 

 

 



 

1.  APARTÁU ECONÓMICU / INSTITUCIONAL 

Esplícase el problema coles subvenciones: erru cometíu na presentación del mesmu en 

2016 qu’acarrea la pérdida del coveniu municipal 2017 y 2018. 

Anúnciase la dimisión de David Alonso como ayalgueru del club y la entrada de Pablo 

Elosúa tanto pa esta función como pa la de rellaciones coles instituciones publiques. 

Anúnciase la convocatoria d’eleiciones en finando la temporada ya anímase a los socios y 

socies a presentar candidatura si tienen un proyectu alternativu pal club. 

No tocante a la economía del fútbol base, les opiniones inclínense a facela autosostenible 

ya dixebrada de la economía del primer equipu, asina como ufrir condiciones especiales a 

los y les socies que tengan neños y neñes xugando con nos. Presentarase una propuesta 

de cuotes y condiciones pa ser aprobada pola asamblea. 

Esplicáronse los plazos pa les obres d’ameyoramientu de La Cruz asina como de les 

nueves instalaciones, de les que s’amosaron semeyes del proyectu básicu. 

 

2. APARTÁU DEPORTIVU 

Informose de la situación de tolos equipos, resaltando la situación complicada del Infantil 

B, que nun ta pudiendo competir d’igual a igual na 3ª infantil, y del Cadete A, que pol 

momento ta ensin entrenador por motivos llaborales. 

 

3. SOCIAL 

Presentose a la asamblea el área social de la mano de Lucía R. Blanco, los proyectos nos 

que ta trabayando. Anunciose que na prósima asamblea va preparase un documentu de 

funcionamientu y principios pa ser aprobáu y da-y lexitimidá a esti grupu de socies. 

Comunicose a los socios que si dalgún quier representar al club n’actos institucionales lo 

comunique al secretariu. 

Delles socies comprometiéronse a restolar información sobre como alministren n’otros 

sitios les instalaciones de cara a tener una base sobre la que facer un reglamentu. 

 

4. SESIÓN DE CONTROL 

Entrugose sobre la posibilidá de recurrir la circunstancia de la pérdida del conveniu, 

respondiendo la xunta directiva que la única vía que-y quedaría al club ye la xudicial, que 

ta descartada al entender que ye un erru de nueso. 

 

Ensin más temes que tratar, cerrose la sesión a les 21: 40h. 


